
 

Protokoll fört vid ordinarie årsmöte med Södra Espets 

Villaägareförening onsdagen den 8 juli 2015. 
 

 
     § 1 

 

Föreningens vice ordförande, Marie-Louise Mattsson hälsade de 44 närvarande 

medlemmarna välkomna samt förklarade det 67:e årsmötet för öppnat. 

 

§ 2 

 

Till ordförande att leda årsmötesförhandlingarna valdes Lennart Svensson. 

 

§ 3 

 

Till sekreterare för årsmötet valdes Peter Åkerlund. 

 

§ 4 

 

Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Viveka Kylander och Bodil Alsterlund. 

 

§ 5 

 

Mötet förklarade årsmötet behörigt utlyst då kallelse skickades ut den 8 juni 2015 via e-mail 

och vanlig post, till medlemmar utan e-mail. 

 

§ 6 

 

Föregående årsmötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 7 

 

Styrelsens redogörelse för verksamhetsåret 2014. 

 

- Föreningen har haft 83 medlemmar och årsavgiften har varit 450 kr per bebyggd fastighet 

- Styrelsen har haft ett (1) protokollfört styrelsemöte 

- Inga inbrott eller skadegörelse är anmälda till styrelsen under det gångna året 

- Inga fastigheter har skiftat ägare under det gångna året 

- Ny fastighet, Dalvägen 9, med ägare Mats Otto Persson har tillkommit föreningen 

- Föreningen har inte bekostat någon snöröjning då detta inte varit nödvändigt 

- Under våren gjordes viss röjning i skogen av nerfallna grenar och träd 

- Sopning av delar av våra vägar (Höjdsvängen – Backvägen) utfördes under hösten 

- Föreningen har lämnat 5.000 kr i bidrag till Sjöräddningssällskapet i Yngsjö 

- Föreningen har under året fått en egen hemsida (www.sodraespet.se). 
 

Årsberättelsen godkändes av årsmötet. 

 

                                                                           

http://www.sodraespet.se/


         § 8 

 

Kassör Per-Olof Blomqvists föredrog det ekonomiska utfallet för kalenderåret 2014. 

 

Antal betalande medlemmar var 83 stycken, och summan av medlemsavgifter uppgick till 38 

tkr. Föreningens totala kostnader uppgick till 24 tkr. Kostnader har varit årsmötet 2014, 7 tkr, 

hemsidan, 5 tkr, bidrag till Sjöräddningen i Yngsjö 5 tkr, försäkring, 2 tkr, röjning och 

renhållning 4 tkr. Överskottet blev 14 tkr. 

 

Föreningens kassabehållning per den 31 december 2014 uppgick till 36 tkr. Per idag, 8 juli 

2015 är kassabehållningen cirka 70 tkr. Samtliga medlemmar har betalt årsavgiften för 2015. 

 

§ 9 

 

En av föreningens revisorer, Lennart Svensson, läste upp revisionsberättelsen. Revisorerna 

föreslog att styrelsen skall beviljas ansvarsfrihet. 

 

§ 10 

 

Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.  

 

§ 11 

 

Årsmötet beslöt att antalet styrelseledamöter skall vara oförändrat, d.v.s. 7 stycken inklusive 

ordförande samt 2 stycken suppleanter. 

§ 12 

 

Till föreningens ordförande på ett år valdes Lars Wikström. 

 

           § 13 

 

Till styrelseledamöter på två år valdes Per-Olof Blomqvist, Ulf Nilsson och Mikael Roos. 

 

Marie-Louise Mattsson, Ingrid Arestad och Peter Åkerlund valdes samtliga på två år vid förra 

årsmötet och har således ett år kvar. 

         

                 § 14 

 

Sofia Kristiansson och Peter Carlström valdes till styrelsesuppleanter på ett år. 

 

§ 15 

 

Till revisorer på ett år omvaldes Lennart Svensson och Hans Vingren. 

 

§ 16 

 

Till revisorssuppleant på ett år omvaldes Ulf Strömer. 

 

 

 



§ 17 

 

Till valkommitté på ett år omvaldes Per-Hugo Skärvad (sammankallande), Bengt Palmlund 

och Göran Jönsson. 

 

§ 18 

 

Årsmötet beslöt att bifalla styrelsens rekommendation att årsavgiften skall vara oförändrad, 

450 kronor per bebyggd fastighet. 

                                                                  

§ 19 

 

Vägar och underhåll mm : 

 

Per-Olof Blomqvist redogjorde för statusen på vägarna i området samt några viktiga saker att 

tänka på. 

 

Vägarna är i fortsatt gott skick. Senaste åtgärden har varit att lägga ny beläggning på första 

delen av Södra vägen upp mot Åvägen. 

 

Det är fortfarande så att många fordon framförs i alltför höga hastigheter i området. 

Representanter från styrelsen kommer att tillsammans med kommunen se över 

hastighetsskyltningen i området. Det är viktigt att vi alla hjälps åt i denna fråga, tänker på det 

själv samt informerar besökare och hantverkare att vi har 30 begränsning i området. 

 

Det framfördes också önskemål om att se över säkerheten vid utfarten från Södra vägen till 

Åvägen i samband med mötet med kommunen. 

 

På förekommen anledning är det också viktigt att notera att det är högerregeln som gäller i 

området. Många bilister kör framförallt som om Södra vägen vore en huvudled. Så är inte 

fallet utan företräde måste lämnas till de som kommer från höger. 

 

Det kan noteras att problemet med obehörig biltrafik i området samt parkering nere vid 

stranden har ökat. Många bilister har blivit avvisade från området, vänligt men bestämt.  

 

Årsmötet beslutade att återinföra p-tillstånd för parkering nere vid stranden. Dessa dekaler 

finns sedan tidigare och kommer att delas ut till samtliga medlemmar. De finns även att 

hämta hos Lars Wikström och Lennart Svennsson. Det noterades också att parkeringen vid 

stranden främst är till för de som bor i området längst från stranden. 

 

Representanter från styrelsen kommer efter sommaren att göra en översyn, väg för väg, för att 

kartlägga behovet av att ta bort träd som står för nära vägarna. Träd som står för nära vägarna 

utgör såväl trafikfara som framtida potentiell skada på vägbeläggningen. 

 

§ 20 

 

Årsmötet fick, innan årsmötets öppnande, information om installation av fibernät i området 

av C4 Energi, Lars Johnsson. 

 

 



§ 21 

 

Årsmötet beslöt att bifalla styrelsens rekommendation att nästa årsmöte planeras till den 6 juli 

2016. 

 

§ 22 
 

Övriga frågor: 

Sjöräddningssällskapet i Yngsjö 

Årsmötet beslutade att även 2015 ge bidrag till Sjöräddningssällskapet i Yngsjö med 5.000 

kr. 

 

Brevlådorna 

Framförallt Höjdsvängens brevlådor är i dåligt skick. Om man inte vill ha post, plocka ner 

brevlådan. Markera framförallt adress på brevlådan, gärna även namn. Om inte detta blir gjort 

innan måndag (13 juli) nästa vecka så kommer inte brevbäraren att bära ut posten i lådorna 

utan man får hämta posten på postkontoret. Man får gärna också markera om man vill ha 

reklam eller ej. Det är ett bra sätt är att ta bort brevlådan när man inte är på plats. Däremot 

bör man inte markera med tejp eller liknande att man inte är där, då detta ger en tydlig signal 

till inbrottstjuvar. 

 

E-post 

Idag når styrelsen nästan 80 av våra 84 medlemmar via e-post. Detta är ett väldigt effektivt, 

och billigt, sätt att kommunicera. Det ställer dock krav på att alla medlemmar är duktiga på 

att informera styrelsen (framförallt kassör och sekreterare) om man ändrar e-postadress. 

Ändring av e-post går också att lämna via hemsidan som ett meddelande under fliken 

”Kontakt” (www.sodraespet.se)  

 

Soptunnorna 

Tänk även på att håll koll på era soptunnor när ni inte är på plats. Man kan med fördel ställa 

dessa lite vid sidan om man inte är på plats. 

 

Avloppen 

Frågan väcktes av några medlemmar om många haft problem med det nya kommunala 

avloppet och brunnarna. Brunnen skall, enligt uppgift, tömmas på vatten efter säsongen om 

man inte är bofast året om. Om inte detta görs kan problem uppstå med flottören (stigröret). 

Detta var inte många som haft problem i vårt område däremot var det tydligen en del som 

haft problem i området runt Havsvägen. 

 

                                                                         § 22 

 

Årsmötet avslutades. 

 

 

Peter Åkerlund, sekreterare 

 

Justeras: 

 

 

Lennart Svensson           Viveka Kylander                     Bodil Alsterlund 

http://www.sodraespet.se/

